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Het  tennisjaar 2024 is alweer bijna voorbij!  
Een cliché is hier van toepassing: Wat gaat een jaar toch snel!! 
 

Er zijn nog geen padelbanen en er is nog geen fusie met TWV tot stand gekomen, 
maar wat is hier hard aan gewerkt. 

V.w.b. padel : Er heeft een geluidsonderzoek  plaatsgevonden waaruit bleek, dat  
de banen 4 en 5 het beste uit de bus kwamen. Ook heeft er een sondering plaatsge-
vonden. Er zijn offertes aangevraagd en  padelbouwers uitgenodigd om hun licht 
erop te laten schijnen en in overleg met TVW wordt er een keuze gemaakt wie het 
plaatje nog eens mag komen toelichten. 
 

In het kader van de samenwerking/fusie met TVW hebben we dit jaar gekozen voor 
gemeenschappelijke  Clubkampoenschappen. 

Door iedere speler zeer gewaardeerd en door de gezamenlijke organisatie als zeer 
prettig ervaren. 

Misschien zijn er nog wat haken en ogen om de fusie tot stand te brengen, maar 
het ziet er positief uit. 
 

De commissies zijn  bij KZTV nog goed voorzien van vrijwilligers. Dank daarvoor! 

Zelfs de evenementencommissie is nieuw leven in geblazen en zijn er vijf dames op-
gestaan om leuke activiteiten  aan te gaan bieden. 

Veel succes dames. 
 

De Smash Devil was weer een groot succes. 

Volgend jaar gaat de feestavond naar de zaterdagavond  i.p.v. de vrijdagavond. 

Natuurlijk een groot compliment voor de orgasitatie en speciaal ook voor de 
pubquiz bedenkers. Wat was het weer leuk en spannend. 
 

Het invitatietoernooi is niet meer weg te denken bij KZTV. De banen staan weer 
vol ,de maaltijd zoals altijd heerlijk. 

Bedankt organisatie. 
 

Wij wensen een ieder fijne feestdagen toe en een liefdevol 2025. 
 

********************************************* 

De nieuwjaarsreceptie  is op zondag-
middag  5 januari 2025 vanaf  

16.00 uur tot 18.00 uur. 
 

Wij hopen op een grote opkomst. 

********************************************* 

Het DB. 
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De Algemene Ledenvergadering in 2025 
Beste leden ook in het nieuwe jaar wordt een Algemene Ledenvergadering gehouden 

en wel op donderdagavond 27 februari 2025. Start om 20.00 uur. 
 

Ter opfrissing van het geheugen. 

De notulen van de ALV van 15 februari 2024 heeft u reeds ontvangen.              
U kon hierin lezen, dat wij de contributie van 2025 gingen verhogen                
met 7,50 Euro. Deze verhoging telt niet voor jeugd en studenten.  

De vergadering ging hiermee akkoord.  

De contributie voor 2025 wordt dan: 192,50 Euro. 

U ontvangt via de ledenadministratie weer een link om dit bedrag te kunnen betalen. 
 

Natuurlijk worden de notulen nogmaals toegevoegd aan de stukken die u gaat ontvangen voor de nieuwe 
ALV 2025. 

Het DB. 

Hierbij een korte uitleg waarom er meer infill-korrels liggen op de tennisbanen. 

In 2013 zijn de tennisbanen gerenoveerd en voorzien van een smashcourt bovenlaag. Deze bovenlaag bestaat uit een mat met 
daarop een rode korrel wat wij infill noemen. De levensduur van de bovenlaag was afhankelijk van het gebruik gesteld op 10 tot 
15 jaar.  

Dit voorjaar hebben we een meting van de lengte van de polen van de matten op de banen laten doen om te kijken hoe erg deze 
waren versleten en hoe lang de matten nog mee konden. Deze meting is gedaan door een via de KNLTB voorgestelde deskundi-
ge. 

 Hier kwam uit dat we bij gelijk gebruik nog 5 tot 6 jaar met deze matten kunnen doen.  Hij adviseerde wel om dan meer infill op 
de banen te strooien om zo de slijtage van de polen van de matten tegen te gaan.  

Waarom willen wij nog 5 a 6 jaar met deze matten doen? 

Ten eerste is het belangrijk om zo zuinig mogelijk met de financiën van de club om te gaan. Een nieuwe toplaag voor de tennis-
banen kost heel veel geld. 

Daarnaast spelen ook de huidige ontwikkelingen voor wat betreft de mogelijke aanleg van de tunnel onder het spoor, de mogelij-
ke fusie en in het verlengde hiervan een door de gemeente betaalde totale verbouwing van ons tennispark een rol. Aange-
zien we hierbij afhankelijk zijn van allerlei processen (politieke, logistieke, etc.) waar we geen invloed op hebben , proberen wij 
ondertussen zo lang mogelijk te doen met onze banen. In de hoop dat wij niet zelf kosten hoeven te maken om te matten te ver-
vangen. 

Dat is dus de reden dat er zoveel infill op de banen ligt.  

Veegmatten niet gebruiken bij vochtige banen 

U heeft kunnen zien dat de veegmatten zijn verwijderd. De reden is dat als de infill vochtig is deze blijft hangen aan de veeg-
matten. Hierdoor trek je tijdens het vegen heel veel infill van de baan af. Uit het bovenstaande heeft u kunnen lezen dat we dat 
niet willen. 

Tips 

Als u vindt dat de lijnen slecht zichtbaar zijn kunt u deze vegen met de borstels die op de banen staan. 

Veel infill trekt meer vocht aan in de korrels waardoor de baan trager wordt, ballen worden natter gaan eerder pluizen en stuite-
ren minder goed.  

Wij hebben gemerkt dat je als je een bal gebruikt die goed stuitert je minder last hebt van deze omstandigheden. Ik schrijf dit 
niet om reclame te maken, maar wij hebben gemerkt dat de Wilson Trinity een bal is die lang goed blijft stuiteren ook op vochti-
ge trage banen. 

 

André de Wit Voorzitter AC 

Veel infill op de tennisbanen; Waarom? 
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OIT & TOIS 2024 

OIT & TOIS EDITIE 2024 LANDELIJK BEKEND 

Op zaterdag 30 november stroomden de tennissers vanuit alle  
windstreken naar Zaanstreek-Noord toe met als doel het               
Oit & Tois Toernooi. 

 

Met 172 deelnemers konden we (bijna) iedereen indelen in een  
poule met gelijkwaardige tegenstanders. Thijs Kaper, die al jaren 
onze plannings-expert is, had het weer goed in de vingers met  
Chris en mij in de leer. 

We hadden het getroffen met de zonnige dag, al was het wel wat 
fris zo aan het eind van het jaar, getuige de foto. 

 

 Deelnemers uit Zwolle, Arnhem, Groningen, Wassenaar, Texel en 
Amsterdam kregen voor de zekerheid te horen dat dit gezelligheids-
toernooi bestaat uit drie wedstrijden van twee ‘sets’ van een half 
uur, inclusief sightseeing Zaanstreek-Noord als je je verplaatst van 
het ene park naar het andere park. De die-hard-deelnemers van onze 
eigen clubs KZTV, Westzijderveld, TVA, Overdan en Westzaan 
hoefden we dat uiteraard niet uit te leggen… alhoewel het lastig 
blijft om KZTV en Westzijderveld uit elkaar te houden. Misschien 
een idee om snel die twee clubs samen te voegen. 

 

Op elk park werden de tennissers verwelkomd door de plaatselijke 
organisatie. Starten met cake of koek is altijd goed en dan ook nog 
een energie-reep mee krijgen voor straks op de fiets, dan weet je dat 
de verzorging goed geregeld is. Het ene koppel werd gered door de 
bel, een ander koppel kreeg bemoedigende woorden na een ‘tennis-
lesje’ en weer anderen konden hun ei kwijt na een spannende wedstrijd met een gelijkspel tot gevolg. Na elke ronde werden de 
standen doorgegeven aan KZTV, waar Chef de Mission Ingrid de Wit alles onder controle had. Elke club floreert dankzij deze 
vrijwilligers; toppers, bedankt! 

 

Aan het einde van deze sportieve dag verzamelde iedereen bij het gastvrije Westzaan. Onze Toernooikok Jake had met zijn keu-
kenploeg de hele dag in de keuken gestaan om bijvoorbeeld 25 kilo uien (!) te snijden, laat staan hoeveel kilo andere ingrediën-

ten er werd bereid. Chapeau! Het driegangendiner 
smaakte voortreffelijk, met een soepje vooraf, als 
hoofd een rijstgerecht en een december-bavarois als 
toetje. 

Er was even lichte paniek in de keuken toen de 
stoppen doorsloegen, maar daarna kon de prijsuit-
reiking gelukkig beginnen. Per categorie kregen de 
winnaars een prachtige orchidee van onze toernooi-
sponsor Schoone Orchideeën BV.  
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Wat ga jij doen in april 2025? 
  
De clubkampioenschappen zijn met een temperatuurtje van 18 graden net afgerond en de wintercompetitie moet nog starten. 
Toch vragen we jullie al om uiterlijk 31 december in te schrijven voor de Voorjaarscompetitie 2025. Slimme tip: Doe het NU, 
zodat je niet per ongeluk te laat erachter komt dat je het vergeten bent. Dit is met de wintercompetitie namelijk al helaas een aan-
tal keer voorgekomen en kon het team niet tennissen. Dikke pech! 
Voor de startende tennissers: Schrijf in met een andere starter en speel twee dubbels op de vrijdagavond of de zondag overdag. 
Heb je geen maatje? Schrijf dan individueel in of vraag aan de trainers of zij een potentiële tennispartner voor je hebben. 
Voor de dames en heren: Wil je zelf graag de single spelen, maar spelen je teamgenoten liever alleen de dubbel? Op zaterdag 
overdag heb je een competitie waarin 2 singles en 3 dubbels worden gespeeld. 
Op vrijdagavond wordt het gezellig, met alle dubbelteams. 
In het voorjaar sportief op de baan? Schrijf je dan nu in voor de voorjaarscompetitie 2025! 
  
Anita de Jong, Competitieleider KZTV 

Inschrijven VoorJaarsCompetitie 2025 

De winnaars: 

HD6: 1e plaats: Robert & John ; 2e plaats: El-
mer & Pieter 

DD6: 1e plaats: Jorine & Sandra ; 2e plaats: 
Melissa & Tessa 

GD6: 1e plaats: Rindie & Taylor ; 2e plaats: 
Glenn & Wencke 

HD7: 1e plaats: Arno & Leendert ; 2e plaats: 
Ron & Raymond 

DD7: 1e plaats: Marije & Ylja ; 2e plaats: Laura 
& Marije 

GD7: 1e plaats: Sergio & Laura ; 2e plaats: Ro-
nald & Ingrid 

HD8: 1e plaats: Daryl & Igmar ; 2e plaats: Al-
bert & Fred 

DD8: 1e plaats: Nynke & Ivana ; 2e plaats: Ka-
trien & Aleid 

GD8: 1e plaats: Marcel & Ellen ; 2e plaats: Al-
lessandro & Inge 

Ingrid de Wit werd terecht in het zonnetje gezet: Zij is al 12 jaar lang de hoofd-organisator geweest van Oit & Tois. Zij geeft het 
stokje nu over aan Chris en mij. Ingrid, bedankt voor jouw enthousiasme en tomeloze inzet bij al deze edities! 

 

De deelnemers hadden nog volop energie voor de rest van de avond:    
DJ Joèn zorgde ervoor dat de voetjes van de vloer gingen. Ook werden 
deze avond de stembanden goed gebruikt en de kelen nodig gesmeerd.  

Ik had een déjà-vu van de feestavond van de gezamenlijke feestavond 
van KZTV en Westzijderveld! Het bleef nog lang gezellig in Westzaan! 

 

Deelnemers: Tot ziens op Oit & Tois editie 2025!  

Voor de thuisblijvers: Mis het niet in 2025 en schrijf je tijdig in. 

Organisatie en alle vrijwilligers die nodig zijn om van zo’n toernooi een 
succes te maken: Bedankt! 

 

Uw verslaggever, Anita de Jong 
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Even voorstellen….. 
 

De Evenementen commissie is een tijdlang onbemand geweest, maar we heb-
ben weer een paar vrijwilligers gevonden die zich graag willen inzetten voor de Evenementen com-
missie: 

· Annette Broekema 
· Annelies Groenewegen 
· Elly Reek 
· Gerda Braspenning 
· Sharon van Wenkop 
 
Heb je leuke ideeën of wil je een keer helpen, dan horen wij dat héél graag. We probe-
ren er weer leuke en enthousiaste evenementen van te maken. Met jullie hulp en steun 
moet dat zeker gaan lukken. Wij hebben er in ieder geval heel veel zin in! 

 

Groet, 

De Evenementen commissie 

 

P.S. Onze eerste activiteit is Workshop Kerststuk maken in de onze kantine. Dit zal plaatsvinden op 4 
december van 19:30 – 21:30 uur. Dus zorg dat je surprise al klaar is en sinterklaascadeautjes zijn in-
gepakt zodat je helemaal kan storten op het creatief bezig zijn met het maken van een mooi kerst-
stuk. Gegarandeerd dat het een mooi kerststuk wordt, want de workshop gaat onder begeleiding van 
Ilonka van Ilonka’s Bloemenhoek in Zaandijk. Zien we jullie dan? 
 

De Evenementencommissie. 
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Broekhuis met trots sponsor van KZTV 

Vanaf dit seizoen is Broekhuis niet alleen sponsor maar ook Clubbonuspartner van KZTV. Recent hebben Martijn Zwart 
(directeur Broekhuis Koog aan de Zaan) en Ekko Vermeulen de sponsorovereenkomst hiertoe ondertekend. 

 

Martijn Zwart: “Wij voelen ons verbonden met het lokale verenigingsleven en dragen sportverenigingen graag een warm hart 
toe. Dat doen we door het hele land en natuurlijk ook hier in Koog aan de Zaan. Naast de vaste sponsoring kan KZTV nog meer 
geld incasseren voor de clubkas op het moment dat leden of ouders van jeugdleden bij Broekhuis klant zijn of worden.” 

 

De Clubbonus geldt niet alleen voor auto’s maar ook voor de aanschaf van fietsen. Broekhuis Fietsen is onder meer gevestigd in 
Limmen (voorheen Kroone Liefting).     

 
De Broekhuis Clubbonus houdt in:  

€ 150,- bij de lease of koop van een nieuwe of gebruikte auto (alle Broekhuis merken) 

€ 75,- bij de aankoop van een fiets, factuurbedrag hoger dan € 1.000,- 

€ 25,- bij schadeherstel indien factuur hoger is dan € 500,-    

€ 15,- bij onderhoud aan de auto indien factuur hoger is dan € 100,-.  

 

Hoe werkt het? 
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Nr. Datum Evenement Commissie Organisator 

      

1 4 december Kerst Workshop EVC  

2 13 december 65+ Kerstlunch   

3 5 januari Nieuwjaarsreceptie   

4 27 februari Algemen LedenVergadering   

Volgende nieuwsbrief 1 Januari. 

***   Bevestigen via de QR code.   *** 

Sinds een tijdje kunnen we de banen afhangen via de KNLTB-app. Voor sommige leden was dit onduidelijk, 
maar het opnieuw invoeren van deze mogelijkheid is naar jullie toe gecommuniceerd. 
 

Dit jaar krijgen we nogmaals te maken met een verandering en gaan we bevestigen d.m.v. een QR-
code.  

Deze code verschijnt op het afhangbord en kan gescand worden via de KNLTB app. De reguliere ledenpas 
zal dan verdwijnen.  

Dit is een verandering opgelegd door de KNLTB. Zij willen graag van de papieren ledenpas af. 

Over het gebruik van de QR-code is het afgelopen jaar diverse keren informatie via email verspreid.   Wanneer 
de KNLTB de oude pas echt gaat verlaten is nog niet precies bekend. Maar een goede voorbereiding is het 
halve werk ……….      Volgens de laatste berichten kan er niet meer met een pasje bevestigd worden ! 
 

Het DB. 


